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Datum 2020-06-02 

 

Tid Kl. 13:00-16:45 

 

Plats A-salen, Sollefteå kommunhus, Sollefteå 

 

Beslutande Enligt närvaro- och tjänstgöringslista 

 

Övriga  Anna-Sofia Kulluvaara, kommunchef, §§ 102-120 

Närvarande Anna Forsberg, sekreterare, §§ 102-120 

 Nils-Olov Nilsson, säkerhets- och krisberedskapssamordnare, § 102 

 Mikael Näsström, Näringsliv § 102 

 Ingemar Jonsson, Styrelseordförande Energidalen, § 102 

 Roger Lundin, VD Solatum Hus och hem AB, § 102 

 Anders Bergman, VD Sollefteåforsens AB, § 102 

 Niklas Nordén, ekonomichef, §§ 105 och 115   

 Anna Hedensjö Johansson, Svenskt Näringsliv, § 102 

 Thomas Östlund, Näringslivschef, , §§ 102 och 117 

 

  

  

   

     

Underskrifter Sekreterare  .....................................................................    

  Anna Forsberg §§ 102-120 

 
 Ordförande  .....................................................................     

  Johan Andersson (C) §§ 102-120 

 

  Justerare ……………………………………………  

  Åsa Sjödén (S) §§ 102-120 
 

   
 

Bevis om justering 
Justeringen har tillkännagetts genom anslag på kommunens officiella webbanslagstavla. 
 
Myndighet  Kommunstyrelsen 
 
Sammanträdesdatum  2020-06-02 
 
Anslaget sätts upp 2020-06-          tas ner 2020-06- 
 
Förvaringsplats för protokollet Kommunstyrelseförvaltningen, kommunhuset, Sollefteå 
 
Underskrift ……………………………………………………………………  / 
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Närvaro- och tjänstgöringslista 

Namn När- Tjg. Reservation Jäv Anteckning 

 varo ers. § § § § § § § § §  

              

Ledamöter          

Johan Andersson (C) X  
    

     
Ordförande 

Maria Wennberg (C) -  
    

     
 

Anton Ångman (C) X  
    

     
 

Birgitta Häggkvist (VI) X  
    

     
 

Ulrika Bergman (VI) X  
    

     
 

Roger Johansson (VI) X  
    

     
 

Kjell-Åke Sjöström (V) X      
     

 

Ulf Breitholtz (V) X      
     

 

John Åberg (S) X      
     

 

Åsa Sjödén (S) X      
     

Justerare 

Tommy Svensson (S) -      
     

 

Stina Holmberg (S) -      
     

 

Mikael Sjölund (S) X      
     

Tjg ej § 103-116 

Lillemor Edholm (S) X      
     

 

Roger Westerlund (-) X      
     

 

Ersättare           
Joel Ölund (C) -      

     
 

Monica Tirri (C) -            

Daniel Höglund (C) X X     
     

 

Jörgen Åslund (VI) -      
     

 

Linus Källgren (VI) -      
     

 

Amanda Häggkvist (VI) -      
     

 

Sebastian Nygren (V) -      
     

 

Marie Hansson (V) -      
     

 

Lennart Önblad (S) X      
     

 

Åsa Nilsson (S) X      
     

 

Torbjörn Persson (S) -      
     

 

Susanne Lindahl (S) -      
     

 

Morgan Nordin (S) 
-      

     
 

Sven-Olov Gradin (M) -      
     

 

Sven-Erik Ragnarsson  

(-) 

 

-      
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Val av justerare 
Åsa Sjödén (S) väljs att justera protokollet. 

 

Justering av dagordning 
Ärende ”Styrgrupp Ådalsbanan” tas bort från dagordningen. 

 

Ärende ”Återställande verkställighet fastigheter”, ”Utredning Kostnämnden”, ”Remiss - 

Regional innovationsstrategi för Smart specialisering” samt ”Höjning av maxtaket 

avseende ersättning för förlorad arbetsinkomst för förtroendevald” läggs till på 

dagordningen. 
 

Anmälan av protokoll 
Protokoll anmäls från kommunstyrelsens utskott. 

 
- Utskottet för samhällsutveckling 2020-05-11 

- Utskottet för Vård och omsorg 2020-05-13 

- Utskottet för unga och lärande 2020-05-14 

 

 

Läggs till handlingarna. 
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§ 102  Dnr KS 8/2020 

 
Muntliga informationer 
 

Beslut 

Informationerna noteras. 

 

Ärendebeskrivning 

Information lämnas kommunstyrelsen enligt följande.  

 

Kommunstyrelsen ges möjlighet att ställa frågor. 

 

Uppföljning Informationssäkerhet, krisberedskap och civiltförsvar. 

Nils-Olov Nilsson 

Informerar om kommunens krishantering, Covid -19 och det arbete som bedrivs. 

Utvärdering av arbetet har påbörjats och kommer att ske även fortsättningsvis. 

Kommunikation av var smittan finns diskuteras. Allmän smittspridning i Sverige. 

Samverkan på olika nivåer har skett i länet under hela händelsen. 

 

Presenterar övrigt som kan vara på gång vad gäller Krisberedskap. Det är mycket snö i 

fjällen och våren är sen, vilket kan leda till högre flöden är normalt samt därmed en 

kraftig vårflod. 

Värmeböljor kan komma att ske under sommaren – rutiner finns för att hantera och 

verksamheterna har börjat förbereda detta.  

Risken för skogsbränder finns och planering för hantering av detta sker tillsammans med 

Skogsförvaltaren och Räddningstjänsten. 

 

Informerar kort om aktiviteter som sker inom Civiltförsvar/Säkerhetsskydd. Bla att Styrel 

har skjutits upp och arbetet med Totalförsvar och krigsorganisation har pausats utifrån 

rådande situation. 

 

Rekrytering vad gäller informationssäkerhetssamordnare pågår. 

Ger tips vad gäller informationssäkerhet inför sommaren. 

 

Sollefteåforsens AB 

VD, Anders Bergman 

Informerar om Tertial 1 2020 för Sollefteåforsens AB.  

De har varit en väldigt hög produktion på kraftverket samtidigt som det är rekordlåga 

priser på elen.  

Det är en sen vårflod med mycket snö i avrinningsområdet.  

 

Presenterar driftsbudgeten för 2020 samt informera ledamöterna om pågående och 

planerade arbeten vid verket och på dammen. 
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Det kommer inte att ske någon visning av kraftverket under sommaren 2020 pga Covid -

19.  

Sollefteåforsens styrelse har beslutat att det ska monteras belysning av kraftverket på 

uppströms fasaden. 

 

Ledamöterna ges möjlighet att ställa frågor. 

 

Solatum Hus och hem AB 

VD, Roger Lundin 

Föredrar resultatet per tertial 1 2020 och prognos för 2020. Solatum dras med höga 

kostnader för vakanser.  

Styrelsen för Solatum har  beslutat att inte minska på underhållet för att minimera 

eventuellt underskott. 

Redovisar pågående projekt – vissa har måst skjutas på framtiden för att minimera risken 

för spridning av smitta, Covid -19. 

 

Rekryteringar har skett under året, bla en målare, två fastighetstekniker och en 

byggprojektledare. 

 

Solatum har blivit utsedd till tvångsförvaltare av 18 lgh i Undrom from 7 maj under max 

5 år. 

 

Projekt Bredbandsbullerby ska slutrapporteras under året. Byalivskurs genomförs i 

Ramsele i höst. 

 

Ledamöterna ges möjlighet att ställa frågor. 

 

Energidalen 

Ingemar Jonsson, Styrelseordförande och Mikael Näsström, Näringsliv. 

Föredrar kort bakgrunden med Vindkraftsprojekt – Generator för hållbar utveckling och 

planerna för framtiden.  

Ägardirektiv för Energidalen håller på att ses över. 

Finns flertalet nationella överenskommelser och planer som påverkar bolaget och 

kommunen. 

 

Kompetensförsörjning inom energibranschen är ett huvudmål för bolaget. 

El- och energiförsörjningsprogammet ska startas i höst. Samarbete vad gäller lärarresurser 

sker med utbildningen i Bispgården.  

Diskussioner förs med Mittuniversitetet och Uppsala Universitet om olika 

utbildningsformer.  

Bolaget verkar för att hitta investeringar som kan ge lokal nytta, inom alla 

elproduktionsslag. 

Hamre området är fortsatt aktuellt att jobba med. 
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Svenskt Näringsliv – företagsklimat 

Anna Hedensjö- Johansson, Svenskt Näringsliv sam Thomas Östlund, näringsliv. 

Informerar om företagsklimatet och den enkätundersökning som Svenskt näringsliv har 

gjort under flertal år. Undersökningen i Sollefteå har besvarats av 98 företag, 53%. 

Resultatet av undersökningen presenteras. 

Sammanfattande omdöme på företagsklimatet i Sollefteå kommunen har fortsatt att öka 

och ligger precis på Sverige snittet. 

 

31 % av företagarna i Sollefteå påverkas i mycket eller ganska hög utsträckning negativt 

av brottslighet/otrygghet. Diskussioner om detta kommer att initieras under hösten. 

 

Så slår coronakrisen mot svenska företag och jobb – kan följas på 

https://coronakrisen.svensktnäringliv.net  

 

Ledamöterna får möjlighet att ställa frågor. 

 

Daniel Ågren, Skogsförvaltare 

Sollefteå kommuns nya skogsförvaltare presenterar sig för Kommunstyrelsen. 

Kommunala riktlinjer för skogsbruk och skogsbruksplanen är aktuell att jobba med för 

tillfället. 

 

Örjan Abrahamsson, Huvudenhetschef  

• From 15 juni tillåts undervisning på plats igen för gymnasieskolan. Eventuell 

sommarskola för vissa elever diskuteras. Planering för höstens undervisning sker.  

• Vuxenutbildningen ska fortfarande köras via fjärrundervisning enligt 

myndigheterna. 

• Aquarena har tagits över av kommunen sedan 1 juni. Åtgärder genomförs för att 

kunna starta verksamheten igen fr.o.m. början av juli. 

• Förberedelser inför ny öppnande av Kulturhuset sker.  

• Förberedelser för utebad mm. pågår för fullt. 

 

Anna-Katrin Lundin, Huvudenhetschef  

• Tillräckligt med skyddsutrustning finns och kommer att räcka även in i hösten. 

• Skyddsutrustningen som finns och används är godkänd.  

• Riktlinjer för användning av skyddsutrustning finns. 

• Information till anställda är en svår uppgift eftersom alla inte tar emot den på 

samma vis. 

• Vikarier inför sommaren är en springande punkt och jobbas med kontinuerligt. 

• Hälso- och sjukvården är positiva till att lösa bemanningen under sommaren. 

• Många chefer inom äldreomsorgen är tröttkörda. 

• Basala hygienrutiner är A och O för att begränsa smittan. 

• Kommunen genomför provtagning under helgerna. 

• God och nära vård – omställningen fortsätter om än något bromsad.  

https://coronakrisen.svensktnäringliv.net/
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Anna-Sofia Kulluvaara, Kommunchef 

Informerar om 

• Sammanställning av de beslut som krisledningen fattats går igenom 

• Krisledningen träffas två gånger per vecka för tillfället. 

• Handel, restaurang och besöksnäring är hårdast drabbad av krisen. Almis stöd till 

företagen har fungerat bra. 

• Arena Höga kusten inland – Digital innovation - digitala workshops genomförs. 

Synpunkter från unga kommer att fångas upp under hösten. 

Sampaketeringsplanering påbörjas.  

• Samtal om snabbladdare sker i Junsele och Ramsele. BioFuel Region håller i 

arbetet. 

• Kostverksamheten – valideringsprojektet presenteras för regionen den 9 juni. 

• Livsmedelsupphandlingen annonsering sker i början av juni. Lokal 

livsmedelsupphandling sker under hösten. 
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§ 103 Dnr KS 138/2020 

 

Uppföljning av systematiskt arbetsmiljöarbete 2019  
Beslut  

 

Kommunstyrelsen föreslå  

Kommunfullmäktige besluta  

att godkänna uppföljning av det systematiska arbetsmiljöarbetet 2019.  

Ärendebeskrivning/Sammanfattning 

Arbetsgivaren har en skyldighet att årligen följa upp det systematiska arbetsmiljöarbetet i 

enlighet med Arbetsmiljöverkets föreskrift AFS 2001:1/AFS 2003:4 och 

Arbetsmiljölagen.  

Resultatet av uppföljningen av det systematiska arbetsmiljöarbetet (SAM) 2019 visar att 

arbetet fungerar tillfredsställande vid de flesta av kommunens arbetsplatser. 

Arbetsmiljöfrågorna diskuteras vid arbetsplatsträffar. Man följer de riktlinjer och rutiner 

som finns, både kommunövergripande och verksamhetsspecifika.   

Följande förbättringsområden finns vid en del verksamheter:  

- Rutiner för hur ändringar i Arbetsmiljölagen och nya AFS-föreskrifter tas upp i 

verksamheten  

- Genomförande av skyddsronder/arbetsmiljöronder  

- Uppdatering av introduktionsplaner för nyanställda   

- Tillbudsrapportering  

Vid jämförelse med 2018 års utvärdering av SAM framkommer att de 

förbättringsområden som då upptäcktes till viss del kvarstår. Det rapporteras fler tillbud 

än föregående år men uppfattningen på arbetsplatserna är att det fortfarande finns ett 

mörkertal. Det är främst den fysiska skyddsronden som är ett förbättringsområde enligt 

arbetsplatsernas kommentarer. En förbättring jämfört med föregående år är att fler uppger 

att man gör handlingsplaner för arbetsmiljöarbetet.  

 

Beslutsunderlag  

Förvaltningsyttrande, Marja Wallin, KS 138/2020-1 

Rapport Uppföljning av systematiskt arbetsmiljöarbete i Sollefteå Kommun 2019, KS 

138/2020-2. 

Förvaltningens förslag till beslut  

Allmänna utskottet föreslår Kommunstyrelsen föreslå Kommunfullmäktige godkänna 

uppföljning av det systematiska arbetsmiljöarbetet 2019 
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Allmänna utskottets förslag till beslut 

Allmänna utskottet föreslår  

Kommunstyrelsen föreslå  

Kommunfullmäktige besluta  

att godkänna uppföljning av det systematiska arbetsmiljöarbetet 2019.  
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§ 104 Dnr KS 60/2020 

 

Uppdrag gällande införande av extratjänster  

Beslut 

 

Kommunstyrelsen tackar för informationen och återrapporteringen.  

 

Information 

Sandra Sahlberg, Verksamhetschef Arbetsmarknadsenheten (AME), redovisar läget vad 

gäller antalet anställda som extratjänster i Sollefteå kommun. Målet är 70 platser och idag 

finns 68 stycken extratjänster spridda runt om i kommunen. 

 

Störst antal finns inom Servicegruppen för Äldreomsorgen. 

 

Arbetsförmedlingen kan placera extratjänster på tex föreningar och det görs också till viss 

del idag. 

 

Personer har nyligen anställts för att jobba med Gröna jobb – tex trädgårdsarbeten, 

gräsklippning osv. Utgår från AME och jobbar sen ut mot kundgruppen. 

 

Informerar om sommarprao som Sollefteå kommun har samt den statliga satsning på 

sommarjobb som regeringen tillsatt. Sommarprao är för kategorin elever i åk 9, 

sommarjobbsatsningen gäller för elever åk 9 och gymnasielever. Ansökningsperioden är 

förlängd och görs via e-tjänst på www.solleftea.se. 

 

Ledamöter ges möjlighet att ställa frågor. 

 

Ärendebeskrivning 

Kommunstyrelsen gav förvaltningen (KS § 37 2020-03-10) i uppdrag att aktivt arbeta 

med införande av extratjänster i hela kommunorganisationen samt att ge förvaltningen i 

uppdrag att utreda möjligheten att med extratjänster stötta det civila samhället. 

 

Allmänna utskottets beslut 

Allmänna utskottet beslutar att förvaltningen ska återrapportera ytterligare till 

Kommunstyrelsen i juni vad gäller möjlighet att stötta det civila samhället med hjälp av 

extratjänster och sommarjobb. Rapportering ska även göras över var i förvaltningen 

extratjänsterna är placerade.  



    

 
    

Nämnd 

Kommunstyrelsen 

 

PROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

2020-06-02 

 

 

 

 

 

Justerarnas signatur 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

13 (39) 

§ 105  Dnr KS 13/2020 

 

Fördjupad uppföljning 2020  

Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslå  

Kommunfullmäktige besluta 

 

Att godkänna den fördjupade uppföljningen för första tertialet samt prognos för 

ekonomiskt utfall 2020. 

 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

Att uppdra till verksamheterna att vidta åtgärder för att komma i anslagen budgeten, samt 

att se över kostnader och intäkter så att kommunen får budgeten i balans. 

 

Information 

Niklas Nordén, Ekonomichef informerar om ärendet. Föredrar prognosen för helår och de 

förutsättningar som gäller för tillfället. Regeringens satsningar på ca 29 mkr påverkar 

prognosen såväl som hanteringen av Covid -19. 

Prognosen är mycket osäker beroende på bla. konjunkturens utveckling. Inköp av 

skyddsmaterial påverkar prognosen märkvärt och eventuell kompensation från regeringen 

är osäker. 

Föredrar den övergripande budgetavräkningen och utfallet för 

kommungemensamverksamhet. Produktionen i Sollefteåforsen är högre än normalt men 

elpriset är mycket lågt. 

 

Presenterar även befolkningsstatistiken för Sollefteå kommun. 

 

Ärendebeskrivning 

Redogörelse för fördjupad uppföljning till och med april 2020. Resultatet per sista april är 

-18,6 mnkr att jämföra med -15,6 mnkr vid motsvarande period 2019.  

 

Verksamheternas kostnadsprognos med SKRs skattescenario innebär för helåret 2020 ett 

positivt resultat på 13,5 mnkr. Detta är dock beroende av SKRs positiva 

makroekonomiska bedömning med ett BNP tapp på -4,1%, ett fördubblat BNP tapp kan 

innebära ett försämrat resultat med över 30 mnkr.  

De osäkerheter som finns gällande framförallt skatteutvecklingen och utvecklingen framåt 

rent generellt är så stora så att den så kallade prognos som levereras mer bör betraktas 

som en matematisk framskrivning. 

 

Beslutsunderlag 

Fördjupad uppföljning januari-april 2020, KS 13/2020-7 

Förvaltningsyttrande. Niklas Nordén, KS 13/3030-6 
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Förvaltningens förslag till beslut 

Kommunstyrelsen föreslår fullmäktige besluta: 

Kommunfullmäktige godkänner den fördjupade uppföljningen för första tertialet samt 

prognos för ekonomiskt utfall 2020.  

 

Allmänna utskottets förslag till beslut 

Allmänna utskottet föreslår  

Kommunstyrelsen föreslå  

Kommunfullmäktige besluta 

 

Att godkänna den fördjupade uppföljningen för första tertialet samt prognos för 

ekonomiskt utfall 2020. 

 

Förslag till beslut på mötet 

Birgitta Häggkvist (Vi) föreslår följande tillägg ”Att uppdra till verksamheterna att vidta 

åtgärder för att komma i anslagen budgeten, samt att se över kostnader och intäkter så 

att kommunen får budgeten i balans.”. 

 

Beslutsgång 

Ordförande Johan Andersson (C) frågar om Kommunstyrelsen föreslår 

Kommunfullmäktige att godkänna den fördjupade uppföljningen för första tertialet samt 

prognos för ekonomiskt utfall 2020. Finner så. 

 

Ordförande frågar sedan om Kommunstyrelsen beslutar att uppdra till verksamheterna att 

vidta åtgärder för att komma i anslagen budgeten, samt att se över kostnader och intäkter 

så att kommunen får budgeten i balans. Finner så 
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§ 106 Dnr KS 150/2020  

 

Titulaturbyte Kommunchef/Kommundirektör 
Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

att ändra benämning av högste tjänsteman från Kommunchef till Kommundirektör. 

 

Ärendebeskrivning/sammanfattning 

I nya kommunallagen från 2017, i dess 7 kapitel, 1§ framgår följande: 

Direktören  

1 §   Styrelsen ska utse en direktör. Direktören ska ha den ledande ställningen bland de 

anställda och vara chef för den förvaltning som finns under styrelsen. 

Styrelsen får besluta att direktören ska ha en annan benämning. 

Allt fler kommuner, stora som små byter benämning på högste tjänsteman från 

kommunchef till kommundirektör. 

I länet har fyra av sju kommuner hittills byt benämning. Olika aktörer, instanser, forum 

bl.a Sveriges kommuner och regioner (SKR) använder benämningen kommundirektör i 

sin dialog med kommunen samt i insamling och redovisning av statistik. 

 

Förvaltningens bedömning 

Förvaltningens förslag är att ändra benämning av högste tjänsteman från kommunchef till 

kommundirektör. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Kommunstyrelseförvaltningen förslår kommunstyrelsen att ändra benämning av högste 

tjänsteman från kommunchef till kommundirektör. 

 

Beslutsunderlag 

Förvaltningsyttrande, Lars-Olov Wengelin, KS 150/2020-1 

 

Allmänna utskottets förslag till beslut 

Allmänna utskottet förslår  

Kommunstyrelsen besluta  

 

att ändra benämning av högste tjänsteman från Kommunchef till Kommundirektör. 

 

Skicka till 

Ansvarig handläggare samt Kommunkansli och Kommundirektör. 
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§ 107 Dnr KS 151/2020  

 

Förlängt förordnande av Kommundirektör tillika förvaltningschef 
för kommunstyrelseförvaltningen 
Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

att förlänga förordnandet för Anna-Sofia Kulluvaara som Kommundirektör tillika 

förvaltningschef för kommunstyrelseförvaltningen för en period om 4 år, från och med  

2021-01-01 till 2024-12-31. 

 

Ärendebeskrivning/sammanfattning 

Nuvarande förordnande för Kommundirektör Anna-Sofia Kulluvaara upphör 2020-12-31. 

Ingen av parterna, Kommunen eller Anna-Sofia Kulluvaara har skriftligen meddelat inom 

tidsramen för nuvarande avtal att man ej har för avsikt att förlänga förordnandet.  

Kutymen i kommunen är att minst 6 månader för chefsavtalets utgång ta det formella 

beslutet. 

 

Förvaltningens bedömning 

Förvaltningens förslag är att Anna-Sofia Kulluvaara förordnas som kommundirektör för 

en ny period om fyra år. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Kommunstyrelseförvaltningen förslår kommunstyrelsen att förlänga förordnandet 

för Anna-Sofia Kulluvaara som kommundirektör tillika förvaltningschef för 

kommunstyrelseförvaltningen för en period om 4 år, från och med  

2021-01-01 till 2024-12-31. 

 

Beslutsunderlag 

Förvaltningsyttrande, Lars-Olov Wengelin, KS 151/2020-1 

 

Allmänna utskottets förslag till beslut 

Allmänna utskottet förslår  

Kommunstyrelsen besluta 

 

att förlänga förordnandet för Anna-Sofia Kulluvaara som Kommundirektör tillika 

förvaltningschef för kommunstyrelseförvaltningen för en period om 4 år, från och med  

2021-01-01 till 2024-12-31. 

 

Skicka till 

Ansvarig handläggare samt Kommundirektör. 
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§ 108 Dnr KS 262/2018 

 

Basfinansiering Bizmaker 2021  
Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

att medfinansiera basverksamheten i Bizmaker under 2021 med 45 000 Skr. 

Finansiering via kommunstyrelsens budget för medfinansiering (id 81 360) 

 

Ärendebeskrivning 

2018 fattades beslut i kommunstyrelsen, KS 262/2018, att, förutom medfinansiering av 

projektet SPRINT, finansiera en basverksamhet i Bizmaker med 45 000 Skr/år för åren 

2019 0ch 2020. I samma beslut gavs också ett uppdrag till förvaltningen att tillsammans 

med regionen och andra intressenter skapa förutsättningar för en permanent regional 

organisation för innovation, så att en fortsatt basfinansiering av en sådan med 150 000 Skr 

årligen kan realiseras under 2021. Finansiering via kommunstyrelsens budget för 

medfinansiering ((id 81 360) 

 

Arbetet med en permanent regional organisation är på gång och ambitionen är att kunna 

föreslå ett upplägg för en sådan organisation under andra hälften av 2021. I arbetet med 

att identifiera vilka funktioner som ska ingå i den regionala organisationen finns bl.a. 

Bizmaker med som en given funktion för innovation. 

 

Bizmaker är idag ett utmärkt komplement till enhetens arbete för utveckling av 

näringslivet med nya företag och innovation i befintliga företag. I dagsläget arbetar 

Bizmaker med 4-5 lokala case. Coronasituationen har dock medfört att man i projektet 

SPRINT har omfördelat en del medel och ändrat inriktningen till att mer fokuserat arbeta 

med ett omställningsarbete i befintliga företag. Två företag från kommunen har hittills 

anammat erbjudandet.  

För att Bizmaker ska kunna ha ett fortsatt engagemang i kommunen måste en 

basfinansiering om 45 000 Skr för 2021 tillföras i avvaktan på att ett förslag på en 

permanent regional organisation. 

 

Samråd 

Resonemang och arbete med en permanent regional organisation sker tillsammans med 

länets näringslivschefer och regionens tillväxtavdelning. 

 

Förvaltningens bedömning 

Tillväxtavdelningen ser positivt på den verksamhet som Bizmaker driver. Bizmakers 

arbete fyller ett behov där kommunens befintliga företag och företag i startskede har god 

tillgång till speciell sakkunskap och nätverk. 

Bizmaker kommer att vara en viktig aktör i det fortsatta regionala tillväxtarbetet. 
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Ekonomiska konsekvenser och förslag på finansiering 
Beslutet får konsekvens på kommunens budget. De positiva effekterna av att 

basfinansiera Bizmaker för år 2021 ger ökade förutsättningar för att kunna skapa en 

gemensam regional organisation som ska arbeta för nya företag, ökad innovation i 

befintliga företag, ökad exportmognad och konkurrenskraft samt fler arbetstillfällen vilket 

i förlängningen ger positiv effekt på kommunens skatteintäkter. 

Vi föreslår att basfinansiering för Bizmaker finansieras med 45 000 Skr för år 2021 från 

kommunstyrelsens budget för medfinansiering (id 81 360) 

 

Beslutsunderlag 

Kommunstyrelsens protokoll KS 262/2018 

Förvaltningsyttrande, Thomas Östlund, KS 262/2018-10 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Näringslivsenheten föreslår allmänna utskottet att föreslå kommunstyrelsen att besluta att 

medfinansiera basverksamheten i Bizmaker under 2021 med 45 000 Skr. 

Finansiering via kommunstyrelsens budget för medfinansiering (id 81 360) 

 

Allmänna utskottets förslag till beslut 

Allmänna utskottet föreslår  

Kommunstyrelsen besluta  

 

att medfinansiera basverksamheten i Bizmaker under 2021 med 45 000 Skr. 

Finansiering via kommunstyrelsens budget för medfinansiering (id 81 360) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skicka till 

Ansvarig handläggare 

Bizmaker 
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§ 109 KS 263/2019 

 

Önskemål om sommarsoptunnor 
Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

- att avslå önskemålet att placera brandgula sommarsoptunnor på nedskräpade 

rastplatser och parkeringar i kommunen då man inte tror att åtgärden kommer att 

beaktas och leda till mindre nedskräpning från de personer som står för 

nedskräpningen. 

 

Ärendebeskrivning 

Junsele Byalagsforum har i en skrivelse till Sollefteå kommuns Tekniska enhet framfört 

önskemål om att ”sommarsoptunnor” placeras ut i Junsele och kringliggande byar på 

rastplatser och på parkeringar, samt att kommunen ansvarar för dessa. 

 

Förvaltningens bedömning 

De platser som skrivelsen avser ligger endera efter det statliga vägnätet alternativt efter 

enskilda eller privata vägar. Ansvaret för renhållning enligt §26 i Väglagen (1971:948) 

ligger på väghållaren. Av lagtexten framgår att ansvaret gäller upp till 25 meter från en 

rastplats eller parkeringsplats till vilken allmänheten har tillträde. 

 

Vad gäller hänvisningen till Sollefteå kommuns renhållningsordning och kap 3.3.4 och 

ansvaret för gaturenhållning har detta främst bäring på gator, torg, parker och andra 

allmänna platser inom detaljplanelagt område. Detta utgår från Lag (1998:814) med 

särskilda bestämmelser om gaturenhållning och skyltning. För genomförande av detta har 

kommunen på många platser därför papperskorgar, soptunnor, askkoppar etc. monterade i 

den offentliga miljön. 

 

Sker nedskräpning på andra platser har kommunen även ett ansvar utifrån ovan nämnda 

lag enligt §4. Där framgår att även på andra platser finns ett ansvar att återställa platsen. 

Tekniska enheten genomför ibland städning på sådana områden om behov finns.  

 

Att kommunen ska ställa ut soptunnor på de platser som skrivelsen önskar är egentligen 

inte förenligt med det ansvar som vi har. Önskemål eller krav på soptunnor efter det 

statliga vägnätet bör med ledning av väglagen riktas mot Trafikverket. Trafikverket har 

efter en fråga från kommunen svarat att de inte planerar några förändringar i sitt arbete 

med renhållning efter vägnätet. De har ett besiktningsintervall på 14 dagar och därefter 

har entreprenören 2 dagar på sig att påbörja städning och 15 dagar att slutföra detta. De 

hänvisar vidare till att kontakta deras kundcenter om renhållningen inte fungerar. 

 

Finns det andra rastplatser som inte en väghållare anses vara ansvarig för kan det såklart 

övervägas soptunnor. Det bör då först vara helt klart att det inte är väghållarens, och 
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därefter utredas vems rastplatsen är och slutligen vem som är markägare. Tekniska 

enheten har i princip inget emot att soptunnor finns uppställda på olika platser om det inte 

faller på någon annan väghållare eller markägare att ansvara för renhållningen.  

 

Utplacering av soptunnor inom vägområde som tillhör annan väghållare kräver även 

dennes tillstånd att få göra detta. 

Skulle det vara så att soptunnor införs som förslagsställaren anger inom de byar som i 

huvudsak finns i Junsele kommundel måste ett liknande införande rimligen ske i hela 

kommunen där behov i så fall finns. 

 

Det är även en kostnadsfråga där tekniska enhetens gata/park verksamhet idag inte har 

medel för ett sådant införande. Som exempel kan tas att ett 660 liters kärl som töms 

varannan vecka under sommarsäsongen (maj - september) kostar 3 321 kr exkl. moms.  

 

Det är det kärl som bedöms rimligt att placera ut. Enbart små papperskorgar eller små 

tunnor är inte lämpligt. Ska man inte behöva städa dagligen så är enda rimliga varianten 

stora kärl som dessutom är bättre ur den aspekten att de inte kan blåsa omkull som små 

tunnor kan. Av erfarenhet vet vi att när man placerar ut korgar eller tunnor fylls dess 

snabbt av turister men även av andra förbipasserande. Tyvärr finns även erfarenheter av 

att fastighetsägare även slänger avfall i dessa typer av soptunnor som finns offentligt 

utplacerade.          

 

Kostnaden utgår från den taxa som renhållningsverksamheten är skyldig att ta ut då denna 

är en affärsverksamhet vars uppdrag är att samla in hushållsavfall där respektive kund 

betalar för sitt nyttjande av tjänster. Renhållningsverksamheten är till 100% finansierad 

via taxor. 

 

Tekniska enheten anser sammanfattningsvis att det inte är ett ansvar för Sollefteå 

kommun att svara för renhållning efter vägnät där man inte är väghållare och därför inte 

bör genomföra någon utplacering av soptunnor. Skulle ett beslut ändå fattas om ett 

införande behöver ekonomiska omprioriteringar ske inom verksamheten. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Önskemålet avslås. 

 

Ekonomiska konsekvenser och förslag på finansiering 
Skulle ett beslut fattas om att soptunnor skall placeras ut i en större omfattning måste 

finansieringen för detta säkerställas genom tillskott till driftbudgeten för gata/park verk-

samheten, eller genom omprioritering inom befintlig ram genom att spara in på annan 

verksamhet. 

Beslutas till exempel om utplacering av 30 stycken tunnor kostar det ca 100 000 kr/år.  
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Lagar 

Väglag (1971:948)  

Lag (1998:814) med särskilda bestämmelser om gaturenhållning och skyltning 

Renhållningsordning, antagen av kommunfullmäktige 2018-02-26 § 8 

Nationell vägdatabas, http://nvdb.se/sv 

 

Beslutsunderlag 

Förvaltningsyttrande, Åke Gullersbo, KS 263/2019-3 

Skrivelse från Junsele Byalag, KS 263/2019-1 

 

Utskottet för samhällsutvecklings förslag till beslut 

Utskottet för Samhällsutveckling föreslår 

Kommunstyrelsen besluta: 

 

- att avslå önskemålet att placera brandgula sommarsoptunnor på nedskräpade 

rastplatser och parkeringar i kommunen då man inte tror att åtgärden kommer att 

beaktas och leda till mindre nedskräpning från de personer som står för 

nedskräpningen. 

 

Utskottet för Samhällsutveckling uppdrar till förvaltningen 

 

- att lämna förslag på en riktad informationskampanj, samt komma med idéer på hur 

kommunen kan samverka med föreningslivet genom att ge ersättning till de föreningar 

som tar på sig uppdraget att stå för städning och skyltning vid påtalade platser där 

nedskräpningen utgör ett problem. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skicka till 

Junsele byalag 

Ansvarig handläggare 

 

http://nvdb.se/sv
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§ 110 KS 142/2020 

 

Yttrande rörande överklagande av kommunstyrelsens beslut  
2020-04-07, § 62 – funktionsstödsboende  
  

Paragrafen har direktjusterats, se separat protokoll.
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§ 111  KS 105/2020   

 

Revisionsrapport – Granskning av bokslut och årsredovisning 
per 2019-12-31 
Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutar  

 

Anta förvaltningens svar som sitt eget och överlämna det till revisorerna. 

 

Ärendebeskrivning 

KPMG har på uppdrag av de förtroendevalda revisorerna genomfört en granskning 

avseende kommunens bokslut och årsredovisning per 2019-12-31. 

 

Sammanfattningsvis bedömer revisorerna att årsredovisningen i allt väsentligt har 

upprättats i enlighet med lagen om kommunal bokföring och redovisning (LKBR) och 

god redovisningssed. De uttrycker också en oro över verksamhetens kostnadsutveckling 

och anser att kommunstyrelsen skyndsamt behöver tillse att åtgärder vidtas för att åtgärda 

underskotten i verksamheterna. 
 

Revisionen rekommenderar kommunstyrelsen att:  

1: gå igenom relevanta balansposter för att säkerställa att kommunen redovisar enligt god 

redovisningssed 

2: ta fram verksamhetsmål för god ekonomisk hushållning som är möjlig att följa upp och 

utvärdera 

3: mål omfattande hela koncernen införs och utvärderas 

4: balanskravsavstämningen ska endast redovisas i förvaltningsberättelsen 

5: skyndsamt tillse att åtgärder vidtas för att åtgärda underskotten i verksamheterna 

 

Svar på vilka åtgärder som vidtas och när åtgärderna kan vara implementerade utifrån 

lämnade rekommendationer önskas senast 2020-06-26. 

 

Kommunstyrelseförvaltningens yttrande 

Dessa rekommendationer kommer att besvaras punkt för punkt varvid det också redogörs 

för vad och när åtgärder beräknas vara vidtagna. 

 

1: Det förs löpande en dialog med revisorernas sakkunniga biträde, för nuvarande KPMG, 

om hur redovisningsregler tillämpas och vad dessa innebär. Samtliga balansposter gås 

igenom varje bokslut och påtalade brister åtgärdas till nästkommande bokslut. 
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2: Kommunens verksamhetsmål för god ekonomisk hushållning har förändrats i 

omgångar. De verksamhetsmål vi har idag är ett resultat av tidigare granskningar och 

kritik från revisionen varvid de omarbetats och justerats. Tidigare sakkunnigt biträde PwC 

var nöjda och tyckte denna metodik var bra. Detta i och med att väldigt stor del av den 

kommunala verksamheten blir målsatt och att resultatet går att följa över tid samt att 

jämförelse även sker med andra kommuner. Att det blir en eftersläpning i utvärderingen 

då officiell statistik ofta ligger ca ett år efter var acceptabelt. Nu har sakkunnigt biträde 

bytts ut varvid verksamhetsmålen ej längre anses tillräckliga framförallt till följd av 

eftersläpningen. Kommunen har inte för avsikt att byta ut dessa verksamhetsmål förrän en 

bättre metodik som kan säkerställas över tid hittas. 

 

3: Mål omfattande hela koncernen håller på att arbetas fram och kommer vara infört inför 

budget 2021-2023, 

 

4: Balanskravsavstämning har Sollefteå Kommun redovisat både i förvaltningsberättelsen 

samt som not enbart i syfte att det skall vara enkelt att finna. Revisionens har uttryckt att 

det inte skall finnas angivet i not varvid detta kommer att vara borttaget från vid 

upprättande av bokslutet 2020.  

 

5: Kommunstyrelsen och dess verksamheter arbetar vidare med de åtgärder som 

identifierades under 2019. Det var en mängd åtgärder som presenterades och dessa 

arbetas med både i den dagliga verksamheten samt inför budget 2021. Av de större 

verksamheterna så har framför allt omsorgens arbete med åtgärder stannat upp till följd av 

covid-19. Allt fokus i denna verksamhet läggs just nu på hantering av pandemin. 

Kommunstyrelsens utmaning just nu består i kraftiga kostnadsökningar avseende 

hanteringen av pandemin där staten lovar kostnadstäckning men omfattningen är okänd. I 

och med att konjunkturen fallit och faller kraftigt så förefaller det som att omfattande 

åtgärder kommer att krävas framför allt kommande år. Men i vilken omfattning skatter 

minskar och regeringen eventuellt går in och stöttar är ännu okänt. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Kommunstyrelseförvaltningen föreslår Kommunstyrelsen besluta att 

kommunstyrelseförvaltningens yttrande antas och överlämnas som kommunstyrelsens svar till 

revisorerna. 

 

 

 

 

Skicka till 

Revisorerna 

Ansvarig handläggare 
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§ 112 Dnr KS  

 

Framtagande av elhandelsstrategi med ramar och målsättningar 
Beslut 
 

Kommunstyrelsen beslutar 

  

- att Anders Bergman får i uppdrag att anordna en workshop med målsättningen att 

ta fram en elhandelsstrategi för kommunkoncernen med ett större inslag av aktiv 

förvaltning.   

 

Information 

Anders Bergman, VD Sollefteåforsen AB informerar kort om ärendet. 

 

Ärendebeskrivning/sammanfattning 

Sollefteå kommun äger Sollefteå kraftverk och förbrukar dessutom en betydande mängd 

el i kommunkoncernen.  För att hantera risker förknippade med detta finns en riktlinje för 

elhandel avseende förbrukning och produktion. 

 

Sollefteåforsens styrelse har haft en genomgång avseende el-marknadens funktion och 

hur man kan agera på denna för att minimera kostnad/maximera intäkt givet de ramar och 

målsättningar organisationen sätter. 

 

I samband med detta har det framkommit att kommunen inte har någon uttalad 

målsättning och tydlig strategi gällande el-handel. Det finns en matematisk modell för att 

löpande prissäkra elpriset inför leverans, men inget mer sofistikerat. Bedömningen är att 

det finns stora pengar att tjäna respektive spara ifall kommunen arbetar mer aktivt med 

sin produktion och förbrukning.  

 

Sollefteåforsens styrelse har därav beslutat att hemställa en förfrågan till 

Kommunstyrelsen ifall Anders Bergman kan få i uppdrag att inom ramen för 

Sollefteåforsens arbete anordna en ”strategi workshop” för kommunkoncernen.  Med 

målsättning att ta fram en elhandelsstrategi med inslag av mer aktiv förvaltning utifrån de 

ramar och målsättningar som är relevanta för just kommunkoncernen 

 

Förvaltningens bedömning: 

Kommunstyrelseförvaltningen ställer sig positiv till att det anordnas en workshop kring 

elhandelsstrategi och att ett övergripande koncernperspektiv skall vara styrande.  

 

Produktionen som går till försäljning uppgår till ca 200 Gwh/år och förbukningen till ca 

23 Gwh/år. Ifall en mer aktiv förvaltning kan ge några ören/kwh mer i intäkt/mindre i 

kostnad skulle det motsvara flera miljoner kronor till kommunkoncernen.  
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Förvaltningens förslag  

Kommunstyrelseförvaltningen föreslår kommunstyrelsen besluta enligt Sollefteåforsens 

styrelses förslag:  

- att Anders Bergman får i uppdrag att anordna en workshop med målsättningen att 

ta fram en elhandelsstrategi för kommunkoncernen med ett större inslag av aktiv 

förvaltning.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skicka till 

Anders Bergman 

Niklas Nordén 

Styrelsen Sollefteåforsens AB 
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§ 113 Dnr KS  

 

Särskild uppskattning till vår vård- och omsorgspersonal   

Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutar  

 

att visa personal inom vård- och omsorg särskild uppskattning för det fantastiska arbete 

de utför hos brukare och patienter som är i behov av vård och omsorg. 

Den särskilda uppskattningen visas med en penningsumma som beräknas utifrån antalet 

månadsanställda per enhet gångrat med 500 kronor. Personalgrupperna beslutar själva hur 

de vill använda pengarna.  

(ID 81 256) 

 

 

Ärendebeskrivning 

Den spridning av coronavirus som pågår sätter hela Sverige på hårda prov och alla i 

samhället drabbas på olika sätt. I den kommunala verksamheten är personal som arbetar 

inom vård- och omsorg särskilt betydelsefulla men också särskilt utsatta. Dessa har att ta 

hand om de mest sårbara och särskilt arbeta med att förhindra smittspridning eller ge 

professionell vård och omsorg till de som smittats. Vår personal visar mod och uthållighet 

och får dagligen arbeta för att andra ska känna sig trygga och lugna. Detta arbete ska 

utföras samtidigt som man som personal själv kan känna oro eller rädsla för att bli 

smittad. Den dagliga påfrestning de utsätts för förtjänar vår uppmärksamhet. 

Det finns skäl att, i bred politisk enighet, visa personal i vård- och omsorg särskild 

uppskattning för det fantastiska arbete de utför i dessa ovanliga och svåra tider.  

Förslaget är att visa uppskattning genom att dela ut en penningsumma per arbetslag där 

varje månadsanställd medarbetare genererar 500 kronor till arbetslaget. Arbetslaget avgör 

själva, utan restriktioner, hur de vill använda pengarna. 

 

Ekonomiska konsekvenser och förslag på finansiering 
Antalet månadsavlönade inom vård och omsorg uppgår till 713 anställda. Den totala 

kostnaden för förslaget uppgår därmed till 356 500 kr.  

Förslaget föreslås finansieras via kommunstyrelsens post för särskilda satsningar. 

 

Förslag till beslut 

Kommunstyrelsen beslutar att visa personal inom vård- och omsorg särskild uppskattning 

för det fantastiska arbete de utför hos brukare och patienter som är i behov av vård och 

omsorg. 

Den särskilda uppskattningen visas med en penningsumma som beräknas utifrån antalet 

månadsanställda per enhet gångrat med 500 kronor. Personalgrupperna beslutar själva hur 

de vill använda pengarna. 

Skickas till Socialchef, Ekonomi 
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§ 114 KS 161/2020 

 

Ansvarsfrihet Kollektivtrafikmyndigheten 2019 
Beslut 

 

Kommunstyrelsen föreslår  

Kommunfullmäktige besluta 

 

Förbundets direktion och dess enskilda medlemmar beviljas ansvarsfrihet för 

verksamhetsåret 2019. 

 

Ärendebeskrivning/sammanfattning 

Revisorerna bedömer sammantaget att direktionen i Kommunalförbundet 

Kollektivtrafikmyndigheten i Västernorrlands län har bedrivit verksamheten på ett i 

huvudsak ändamålsenligt och från ekonomisk synpunkt tillfredsställande sätt. 

 

Revisorerna riktar däremot kritik gällande räkenskaperna med anledning av skuldförda 

bidrag på 12,6 mnkr som ej bedöms uppfylla kriterierna för periodisering i enlighet med 

lagen om kommunal bokföring och redovisning och god redovisningssed. De anser även 

att det finns en osäkerhet beträffande värderingen av aktierna i Bussgods i 

Västernorrland AB. 

 

Utifrån ovan bedömer revisorerna att direktionens interna kontroll inte är tillräcklig. 

 

Den sammantagna bedömningen blir att resultatet enligt årsredovisningen inte är 

förenligt med de finansiella mål som direktionen har uppställt och att resultatet delvis 

är förenligt med de verksamhetsmål som direktionen har uppställt. 

 

Revisorerna tillstyrker att respektive fullmäktige beviljar ansvarsfrihet för direktionen 

samt de enskilda medlemmarna i densamma. 

Fråga om ansvarsfrihet prövas av varje medlemskommun i kommunalförbundet.  

 

Beslutsunderlag 

Förvaltningsyttrande, Niklas Nordén KS 161/2020-14 

Fastställd årsredovisning KTM samt revisionsberättelser, KS 161/2020 1-13 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta: 

 

Förbundets direktion och dess enskilda medlemmar beviljas ansvarsfrihet för 

verksamhetsåret 2019. 
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§ 115 KS  

 

Återställande verkställighet fastigheter 
Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutar  

 

att rätten att verkställa uthyrning av lokaler återförs till Fastighetschef. 

 

Information 

Niklas Nordén, verksamhetschef, informerar om bakgrund till ärendet. 

 

Ärendebeskrivning 

Med anledning av beslut Dnr KS148/2020 §101 gällande lägenhetsarrende på fastigheten 

Sollefteå Krången 1:41 och hyresavtal för bostad på fastigheten Sollefteå Ramsele-

Nyland 8:12, föreligger nu oklarhet gällande verkställighet för uthyrning av lokaler. 

  

Kommunstyrelsen avslog förvaltningens förslag nedan:  

1. teckna ett arrendeavtal med WMO- Site Facility (orgnr CVR 40020 96), 

Torskekaj 1, 67 000 Esberg, Danmark, enligt upprättat arrendeavtal, se bilaga 1. 

2. teckna ett hyresavtal för bostad med WMO- Site Facility (orgnr CVR 40020 96), 

Torskekaj 1, 67 000 Esberg, Danmark, enligt upprättat hyresavtal för bostad, se 

bilaga 2. 

 

Med beslutsformulering: 

- att avslå förvaltningens förslag till beslut 

 

Uthyrningen av bostad (punkt 2) var i avtalsförslaget villkorat till lägenhetsarrendet 

(punkt 1). I och med att avslaget är generellt så råder oklarhet ifall det innebar att punkt 1 

avslogs och därvid automatiskt punkt 2 eller ifall bägge punkterna var för sig kan anses 

avslagna. 

 

Ifall bägge punkterna var för sig anses avslagna innebär det att rätten att verkställa 

uthyrning av vakanta lokaler återtagits av Kommunstyrelsen.  

 

Förvaltningen förutsätter att det fortsatt anses av vikt att verksamheten aktivt arbetar med 

att minska vakanser och tror inte att det var Kommunstyrelsens avsikt att återta rätten att 

verkställa tecknande av avtal vid uthyrning. 

 

Förvaltningen önskar att verkställigheten återförs till Fastighetschef. 

 

Beslutsunderlag 

Förvaltningsyttrande, Niklas Nordén KS 
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Förvaltningens förslag till beslut 

Kommunstyrelseförvaltningen föreslår kommunstyrelsen beslutar att rätten att verkställa 

uthyrning av lokaler återförs till Fastighetschef. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skicka till 

Ansvarig handläggare 

Fastighetschef 
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§ 116 Dnr KS  

 

Utredning Kostnämnden 
Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

Att föreslå Kostnämnden att verka för att kommunens förvaltning tillsammans med 

Regionen utreder  

• möjligheten till återtagande av tillagning av måltider från Kökett, till kommunens 

regi. Undantaget de matlådor som idag tillagas i Köketts regi.  

• hur den mest kostnadseffektiva och kvalitetsmässigt högsta kvalitet uppnås för 

såväl kommunen som regionen i en helhet i Sollefteå.  

• möjligheten att utöka tillagningen av matlådor på Kökett, genom exempelvis 

tillagning av matlådor till omkringliggande kommuner, bör belysas. 

 

Ärendebeskrivning 

Under vintern 2019 har förvaltningen uppdragits att utifrån rapporten ” Utredning av 

möjligheten till egen tillagning av måltider inom Sollefteå kommuns regi” som 

presenterades i Kommunstyrelsen april 2015 utreda möjligheten till att återta tillagning av 

måltider inom äldreomsorgen i egen regi i två alternativ. 

 

Alt. 1: Utreda möjligheten till återtagande av tillagning av måltider från Kökett till egen 

regi, förutom matlådor som idag tillagas i KökEtts regi. 

 

Alt. 2: Utreda möjligheten till återtagande av samtliga måltider från Kökett till egen regi. 

  

En löpande dialog med Region Västernorrlands representanter för Kökett har förts 

gällande måltidsverksamheten både utifrån höga kostnader och framtidsplanering, utifrån 

detta föreslår förvaltningen att den rapport som gjordes och presenterades i 

Kommunstyrelsen april 2015 tas tillvara och med dagens förutsättningar ser över 

möjligheten till återtag av all måltidsproduktion eller delar av den till egen regi kopplat 

till äldreomsorg inom Sollefteå kommun därför att: 

 

Hela 80% av måltiderna som tillagas i Regionens kök, Kökett levereras till 

Sollefteå kommuns äldreboenden. Det är måltider som skickas kylda till 

äldreboendenas mottagningskök 

 

Tillsammans med ledningen för Kökett har diskussioner först om hur en 

utveckling av måltiderna och produktionen skulle kunna se ut. Det efterfrågade 

uppdraget är en del i de gemensamma utvecklingstankarna. 
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Analysen i rapporten visade på möjligheten till ekonomiska vinster vid ett återtag 

av tillagning av måltiderna som utifrån kommunens ekonomiska läge skulle vara 

intressant aspekt att titta på igen, givet utifrån dagens förutsättningar. 

 

Att känna doften av nylagad mat väcker sinnena och skapar nyfikenhet. Detta 

uppnås inte lika väl när maten levereras från ett produktionskök och 

mottagningskök bör därför bara nyttjas när förutsättningarna inte medger annat.  

 

För bästa resultat är det av högsta vikt att Sollefteå kommuns och Regionens 

gemensamma kostorganisation får uppdraget att tillsammans utreda alternativ två enligt 

ovan. 

 

Förvaltningens bedömning 

Kommunstyrelseförvaltningen gör bedömningen att det är tid att utveckla 

måltidstillagningen inom Sollefteå kommun i den gemensamma kostnämnden. Det är 

också av stor vikt att Kostnämnden uppdrar den gemensamma kostorganisationen att 

gemensamt utreda alt 2: Utreda möjligheten till återtagande av samtliga måltider från 

Kökett till egen regi för bästa resultat för båda parterna. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen förslår Kommunstyrelsen besluta: 

 

Att uppdra till kostnämnden att uppdra förvaltningen att tillsammans med Regionen 

utreda möjligheten till återtagande av tillagning av måltider från Kökett till egen regi, 

förutom matlådor som idag tillagas i Köketts regi. Uppdraget bör utgå ifrån att utreda hur 

vi tillsammans uppnår den mest kostnadseffektiva och kvalitetsmässigt högsta kvalitet för 

såväl kommunen som regionen i en helhet i Sollefteå. Utredningen ska även innefatta 

möjligheten att utöka tillagningen av matlådor på Kökett, genom exempelvis tillagning av 

matlådor till omkringliggande kommuner.  

 

Beslutsunderlag 

Förvaltningsyttrande Anna-Sofia Kulluvaara 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skicka till  

Ordförande i Kostnämnden 

Region Västernorrland 
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§ 117 Dnr KS 120/2020 

 

Remiss - Regional innovationsstrategi för Smart specialisering 
Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

Att uppdra till Allmänna utskottet att hantera svar på remissen på kommande 

sammanträde. 

 

Information 

Thomas Östlund, Näringslivchef 

Presenterar kort innehållet i remissen. Ett remissvar föreslås att presenteras till allmänna 

utskottets möte under nästa vecka. 

 

Ledamöterna ges möjlighet att komma med inspel. 

 

Ärendebeskrivning 

Region Västernorrland har gett Sollefteå kommun möjlighet att inkomma med synpunkter 

på Regional innovationsstrategi för Smart specialisering i Västernorrland (RIS3). 

 

Förslaget till Regional innovationsstrategi för Smart specialisering i Västernorrland har 

tagits fram i bred dialog och samverkan tillsammans med bland andra kommuner, 

länsstyrelsen och andra berörda myndigheter samt organisationer, däribland 

civilsamhällets och näringslivets aktörer. Ett stort antal dialogmöten och workshops har 

genomförts. 

Svar önskas senast 2019-06-30. 

 

Vid remissvar vill vi särskilt be om era synpunkter enligt nedanstående: 

 

1. Utifrån regionala förutsättningar och utmaningar, hur väl fångar valda styrke- och 

utvecklingsområden vår förmåga till kunskapsdriven tillväxt i Västernorrland? 

 

2. a) Saknas det något perspektiv i beskrivningen av dessa styrke- eller 

utvecklingsområden för att öka vår internationella konkurrenskraft och möta 

utmaningen för ett diversifierat näringsliv? 

b) Strategin ska även ligga till grund för ökad nationell och internationell 

finansiering. 

Ger strategin en tillräcklig beskrivning av Västernorrlands förändrings- och 

utvecklingskraft? 

 

3. Övriga synpunkter. 
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§ 118 Dnr KS 305/2019 

 

Höjning av maxtaket avseende ersättning för förlorad 
arbetsinkomst för förtroendevald 
Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutar 

 

Att uppmana Arvodeskommittén att dela på svaret av återremissen för att snabba på 

behandlingen av punkten " översyn av ersättningen för förlorad arbetsinkomst samt dess 

förhållningssätt till olika arbetstider och andra särskilda arbetsförhållanden ". 

 

Ärendebeskrivning 

Augusti 2019 inkom förtroendevald med skrivelse gällande prövning av maxtaket på 

sammanträdestaxan. 

Skrivelsen har behandlats av Arvodeskommittén och förslag till beslut har hanterats av 

allmänna utskottet och Kommunstyrelsen (2020-02-04, § 30).  

 

Vid Kommunfullmäktiges möte 2020-02-24, § 12 blev ärendet återremitterat med 

följande motivering; 

 

• Översyn av ersättning för förlorad arbetsinkomst samt dess förhållningssätt till 

olika arbetstider och andra särskilda arbetsförhållanden. 

• I enlighet med Kommunstyrelsens beslut Dnr KS 305/2019 utreda ersättningsform 

för företagare, och utreda rutiner för att fastställa dessas faktiska inkomstbortfall. 

• Översyn av reglementen och styrdokument som berörs av detta och revidering där 

så behövs. 

• Ska tas upp i Kommunfullmäktige i april igen. 

 

Ärendet har fördröjts av olika anledningar bla. krishantering Covid-19. 
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§ 119 Dnr KS 7/2020 

 

Delgivningar 
Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutar  

 

att delgivningarna noteras och läggs till handlingarna. 

 

Ärendebeskrivning 

Följande handlingar har lämnats till kommunstyrelsen för delgivning. 

 

Region Gävleborg – Protokollsutdrag, försäljning av aktier Ostkustbanan 2015 AB till 

Sollefteå mfl. 

Hudiksvalls kommun - Protokollsutdrag, försäljning av aktier Ostkustbanan 2015 AB. 

Kollektivtrafikmyndigheten – Covid 19 epidemins påverkan på de företag som 

levererar transporttjänster för sjukresor och färdtjänst i Västernorrlandslän. 

Arbetsmiljöverket – avslutsbrev efter inspektion Arbetsmarknadsenheten. 

Återkoppling efter granskning av distansundervisningen på Sollefteå gymnasium med 

anledning av Covid 19 

Transportverket - Svar på skrivelse 2020-03-20 angående belysning väg 953 

Östgranvåg – Forsmo. 

Länsstyrelsen beslut om bygdemedel – Renovering fiket Dalstation Hallstaberget samt 

markplanering Slalombacken, renovering av Nipvallens friidrottsanläggning samt 

förbättring av vattenflöde Mosjön. 
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§ 120 Dnr KS 6/2020 

 

Delegeringsbeslut 
Beslut 

 

Kommunstyrelsen beslutar  

 

att delegeringsbesluten läggs till handlingarna. 

 

Ärendebeskrivning 

Till kommunstyrelsens sammanträde har följande delegationsbeslut lämnats för 

redovisning. 

 

- Kommunstyrelsen 
 

Datum  

 

Ärendetyp  

 

Beslut  

 

Delegat  

2020-05 B001 6/20 Beslut undantag från 

förbud möt besök i särskilda 

boendeformer för äldre. 

Johan Andersson 

2020-05 B001 7/20 Beslut om lokala 

riktlinjer gällande undantag 

från förbudet mot besök i 

särskilda boendeformer för 

äldre. 

Johan Andersson 

- Utskottet för Vård och omsorg 

 

Beslut om bistånd enligt SoL och LSS (vuxen/LSS, barn-unga-familj, 

försörjningsstöd) 

Bistånd enligt SoL och LSS – 2020, delegat handläggare 

 

Beslut i individärenden i kommunstyrelsens utskott för vård och omsorg 

2020-04-01 §§ 57S-62S, 20200422, §§ 

 

Yttrande med anledning av begäran om överflyttning från annan kommun 

Övervägande flyttningsförbud enligt LVU 

Övervägande familjehemsplacering enligt LVU 

Bistånd enligt SoL, förlängd institutionsbehandling 

Yttrande till Kammarrätten i Sundsvall i mål 

Nedläggelse av faderskapsutredning 

Hemtagningsbegäran 

Godkännande av familjehem 

Bistånd enligt SoL, familjehemsplacering 
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Godkännande av familjehem 

Bistånd enligt SoL, familjehemsplacering 

Övervägande placering enligt SoL 

Övervägande placering enligt LVU 

Övervägande placering enligt LVU 

Övervägande placering enligt SoL 

Övervägande placering enligt LVU 

Ersättning förlorad arbetsinkomst i samband med familjehemsplacering 

Bistånd enligt SoL, skyddat boende 

Bistånd enligt SoL, skyddat boende 

Bistånd enligt SoL, institutionsbehandling 

Återrapportering gällande institutionsbehandling enligt SoL 

Bistånd enligt SoL, institutionsbehandling 

Återrapportering i ärende om elevhemsboende enligt LSS 

Delgivning av domar 

 
- Utskottet för Samhällsutveckling 

Beslutsnummer Händelsedatum Rubrik 

KS-2020-87 2020-05-05 BESLUT 

KS-2020-131 2020-05-04 FÖRELÄGGANDE 

KS-2020-338 2020-05-05 FÖRBUD 

KS-2020-341 2020-05-05 FÖRBUD 

KS-2020-392 2020-05-12 BESLUT OM AVGIFT 

KS-2020-510 2020-05-13 BESLUT OM BYGGLOV OCH STARTBESKED 

KS-2020-535 2020-05-12 BESLUT 

KS-2020-559 2020-04-30 SLUTBESKED 

KS-2020-560 2020-05-04 TILLSTÅND ENSKILT AVLOPP 

KS-2020-561 2020-05-04 FÖRBUD 

KS-2020-562 2020-05-05 TILLSTÅND ENSKILT AVLOPP 

KS-2020-563 2020-05-05 TILLSTÅND ENSKILT AVLOPP 

KS-2020-564 2020-05-05 TILLSTÅND ENSKILT AVLOPP 

KS-2020-565 2020-05-05 BESLUT 

KS-2020-566 2020-05-05 BESLUT OM BERGVÄRME 

KS-2020-567 2020-05-06 TILLSTÅND ENSKILT AVLOPP 

KS-2020-568 2020-05-08 BEKRÄFTELSE PÅ MOTTAGEN ANMÄLAN OCH STARTBESKED 

KS-2020-569 2020-05-06 STARTBESKED 

KS-2020-571 2020-05-06 BESLUT OM BERGVÄRME 

KS-2020-572 2020-05-06 BESLUT 

KS-2020-573 2020-05-07 BESLUT OM AVGIFT 

KS-2020-574 2020-05-08 BESLUT OM AVGIFT 

KS-2020-575 2020-05-08 BESLUT OM STRANDSKYDDSDISPENS 
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KS-2020-576 2020-05-11 BESLUT OM STRANDSKYDDSDISPENS 

KS-2020-577 2020-05-11 BESLUT OM AVGIFT 

KS-2020-579 2020-05-11 BESLUT OM AVGIFT 

KS-2020-581 2020-05-11 SLUTBESKED 

KS-2020-582 2020-05-11 SLUTBESKED 

KS-2020-583 2020-05-11 BESLUT OM AVGIFT 

KS-2020-584 2020-05-11 FÖRBUD 

KS-2020-585 2020-05-11 BESLUT OM STRANDSKYDDSDISPENS 

KS-2020-586 2020-05-11 BESLUT OM SERVERINGSTILLSTÅND 

KS-2020-587 2020-05-11 BESLUT OM AVGIFT 

KS-2020-588 2020-05-11 BESLUT OM BERGVÄRME 

KS-2020-589 2020-05-11 BESLUT OM STRANDSKYDDSDISPENS 

KS-2020-590 2020-05-12 BESLUT OM AVGIFT 

KS-2020-591 2020-05-12 RÄTTIDSPRÖVNING 

KS-2020-592 2020-05-12 BESLUT OM AVGIFT 

KS-2020-593 2020-05-12 BESLUT OM BYGGLOV 

KS-2020-594 2020-05-12 BESLUT OM BYGGLOV 

KS-2020-595 2020-05-12 BESLUT 

KS-2020-596 2020-05-13 RÄTTIDSPRÖVNING 

KS-2020-597 2020-05-13 FÖRBUD 

KS-2020-598 2020-05-14 TILLSTÅND ENSKILT AVLOPP 

KS-2020-599 2020-05-14 STARTBESKED 

KS-2020-600 2020-05-14 TILLSTÅND ENSKILT AVLOPP 

KS-2020-601 2020-05-15 BESLUT OM BYGGLOV OCH STARTBESKED 

KS-2020-602 2020-05-15 BESLUT OM BYGGLOV OCH STARTBESKED 

KS-2020-603 2020-05-15 BESLUT OM BERGVÄRME 

KS-2020-604 2020-05-15 BESLUT OM YTJORDVÄRME 

KS-2020-605 2020-05-15 BESLUT OM BERGVÄRME 

KS-2020-606 2020-05-19 BEKRÄFTELSE PÅ MOTTAGEN ANMÄLAN OCH STARTBESKED 

KS-2020-607 2020-05-18 FÖRELÄGGANDE 

KS-2020-608 2020-05-18 SLUTBESKED 

KS-2020-609 2020-05-18 BESLUT OM AVGIFT 

KS-2020-610 2020-05-19 BESLUT 

KS-2020-611 2020-05-19 SLUTBESKED 

KS-2020-612 2020-05-19 TILLSTÅND ENSKILT AVLOPP 

KS-2020-613 2020-05-20 BESLUT OM BYGGLOV OCH STARTBESKED 

KS-2020-614 2020-05-19 SLUTBESKED 

KS-2020-615 2020-05-19 SLUTBESKED 

KS-2020-616 2020-05-19 TILLSTÅND ENSKILT AVLOPP 

KS-2020-617 2020-05-19 BESLUT OM SERVERINGSTILLSTÅND 
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KS-2020-618 2020-05-20 BESLUT OM BYGGLOV OCH STARTBESKED 

KS-2020-619 2020-05-25 BESLUT OM BYGGLOV OCH STARTBESKED 

KS-2020-620 2020-05-20 BESLUT 

KS-2020-621 2020-05-25 BESLUT OM BERGVÄRME 

KS-2020-622 2020-05-25 TILLSTÅND ENSKILT AVLOPP 

KS-2020-623 2020-05-25 BESLUT OM BYGGLOV OCH STARTBESKED 

KS-2020-624 2020-05-27 BEKRÄFTELSE PÅ MOTTAGEN ANMÄLAN OCH STARTBESKED 

KS-2020-625 2020-05-26 BESLUT OM YTJORDVÄRME 

KS-2020-626 2020-05-26 TILLSTÅND ENSKILT AVLOPP 

KS-2020-627 2020-05-27 STRANDSKYDDSDISPENS 

KS-2020-628 2020-05-26 STRANDSKYDDSDISPENS 

KS-2020-629 2020-05-27 BESLUT 

KS-2020-630 2020-05-27 BESLUT 

KS-2020-631 2020-05-27 TILLSTÅND ENSKILT AVLOPP 

KS-2020-632 2020-05-27 BESLUT OM AVGIFT 

KS-2020-634 2020-05-27 BESLUT OM AVGIFT 

KS-2020-635 2020-05-28 TILLSTÅND ENSKILT AVLOPP 

KS-2020-637 2020-05-28 TILLSTÅND ENSKILT AVLOPP 

KS-2020-638 2020-05-28 BESLUT OM BERGVÄRME 

KS-2020-639 2020-05-29 BESLUT OM YTJORDVÄRME 

KS-2020-640 2020-05-29 BESLUT OM AVGIFT 

 


